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Vragen van het lid De Jong (PVV) aan de saatssecretaris van Sociale Zaken en 
Werkgelegenheid over het bericht «Bijstandsfraudeurs hebben vrij spel» 
(ingezonden 21 mei 2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Bijstandsfraudeurs hebben vrij spel»?1 

Vraag 2
Klopt de schatting van Het Landelijk Contact Sociaal Rechercheurs dat 10 á 20 
procent van de mensen in de bijstand fraudeert, wat neerkomt op bijna 
1 miljard euro fraude per jaar? Zo neen, waarom niet? 

Vraag 3
Is het waar dat gemeenten te weinig investeren in het aanpakken van 
bijstandsfraude waardoor fraudeurs ongestraft wegkomen? Zo neen, waarom 
niet? Zo ja, bent u bereid de gemeenten aan te spreken op hun verantwoor-
delijkheid met als doel fraude keihard aan te pakken? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat bijstandsfraude, juist ter bescherming van de bijstand, 
het sociaal vangnet, keihard moet worden aangepakt en nooit mag lonen? 

Vraag 5
Welke maatregelen neemt dit kabinet om fraude aan te pakken? Deelt u de 
mening dat bij bijstandsfraude altijd het totale fraudebedrag plus boete tot 
aan de laatste cent moet worden teruggevorderd, inclusief wettelijke rente? 
Zo neen, waarom niet?

1
 http://www.telegraaf.nl/overgeld/12130162__Bijstandsfraudeurs_hebben_vrij_spel__.html 
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